
بیـانیه ۱۵۳ نماینـده مجلـس بـه
رییسجمهـور:چرا بعـد از ۴ مـاه
ــولات ــی محص ــد تضمین ــرخ خری ن

کشاورزی ابلاغ نشده است؟

۱۵۳ نفر از نمایندگان مجلس شورای اسلامی با امضای بیانیهای نسبت
به اعلام نشدن نرخ خرید تضمینی محصولات کشاورزی توسط دولت انتقاد

کردند.

به گزارش ایسنا، محمد حسین فرهنگی در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی
متن بیانیه مذکور را به شرح زیر قرائت کرد:

طبق تبصره یک قانون تضمین خرید محصولات اساسی کشاورزی مصوب ۲۱
شهریور ۱۳۶۸، وزارت جهاد کشاورزی موظف است هر ساله قیمت خرید
تضمینی محصولات را با رعایت هزینه های واقعی تولید و در یک واحد
بهره برداری متعارف و حفظ رابطه مبادله در داخل و خارج بخش
کشاورزی تعیین و حداکثر تا پایان تیرماه به هیات دولت تقدیم کند.

همچنین در تبصره ۲ همین قانون آمده است دولت موظف است قیمتهای
مصوبه مزبور را قبل از آغاز هر سال زراعی یعنی آخر شهریورماه از
طریق رسانههای عمومی اعلام کند، در سال جاری به رغم این که وزارت
جهاد کشاورزی به وظیفه قانونی خود پایبند بوده و قیمت خرید
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تضمینی را به شورای اقتصاد ارایه کرده اما همچنان پس از گذشت
چهار ماه از موعد قانونی دولت قیمت نهایی خرید تضمینی را به

جامعه کشاورزی اعلام نکرده است.

در این شرایط که رییس جمهوری به دستاوردهای خودکفایی گندم افتخار
می کنند بدنه اجرایی کشور با دیر اعلام کردن نرخ خرید گندم این
نگرانی را در بین کشاورزان ایجاد می کنند که دولت قصدی برای خرید
تضمینی در سال آینده ندارد، نتیجه اجرا نشدن قانون خرید تضمینی،
کاهش سطح تولید در سال آینده و آسیب پذیری امنیت غذایی کشور و

کاهش سطح اشتغال مربوطه خواهد بود.

از رییس جمهور میخواهم اقدام عاجل در اجرای این قانون کنید تا
نگرانی این بخش مهم جامعه که در سنگر تولید با ناامیدی فعالیت

میکنند، مرتفع شود.


